
 

 

 

 
      Den 07.09.2021 
 
 
Til rette vedkommende 
Albertslund Kommune 
 
 
Vedr. høring Budget 2022 
 
Albertslund Lærerkreds har følgende kommentarer til administrationens forslag til budgetkatalog 
2022 pkt. 31 Generelt løft af folkeskolen som supplement til kommunale budgetter.  
 
Albertslund Lærerkreds fraråder, at man udnytter et tiltænkt løft af folkeskolen til at spare. Det er et 
alvorligt tilbagevendende problem, at grundskolen i Albertslund Kommune til stadighed italesættes 
som en af landets dyreste. Argumentet forudsætter uddybende tal, da hverken lærere, forældre 
eller skoleledere synes at kunne genkende dette skolevæsen af mælk og honning. Tværtimod har 
vi store problemer med at fastholde og rekruttere uddannede lærere blandt andet på grund af de 
muligheder økonomien tillader – eller rettere ikke tillader. Kan det tænkes, at Albertslunds 
skolevæsen er så dyrt på grund af den alt for store personaleomsætning? I så fald vil forslaget 
kunne virke kontraproduktivt. 
 
Vi vil gerne opfordre til, at tildelingen bliver et reelt løft af skolen, hvilket der i høj grad er brug for, 
fremfor et mindre løft med et indbygget spareforslag.  
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Maiken Amisse 
Kredsformand 
 


